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Zápis provedl: Stanislav Šmejkal 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 prezident  Zdeněk Horák, později Michaela Lejsková 

 AS ČVUT  Bohumil Drápal, Václav Vrba 

 AS FSv  nepřítomen 

 AS FS   David Sýkora 

 AS FD   Tomáš Filla 

 AS FEL  Martin Půlpitel 

 AS FJFI  Jan Gruber 

 Silicon Hill  Stanislav Šmejkal 

 Pod-O-Lee  Luděk Vokáč 

 KSk   Josef Rajdl 

 Buben   Tomáš Havryluk 

 Orlík   Jakub Nábělek 

 Bion   Jan Petrák 

 Radio Akropolis později Pavel Zelinka 

 STOH/Čajovna Nina Vejsadová, později Adéla Chrastinová 

 Křesťanský klub Lucie Weissová 

 Chaos Bridge  Milan Macura 

 Hiking Club  Petra Bendová 

 Sportovní klub Radek Šalomon 

 ISC   Kristýna Filípková 

 IAESTE  Ondřej Daniel 

Hosté: Ondrej Príšin, Petr Musil, Jan Ballasch, Tomáš Macik, Vladimír Ajgl, Robert 
Jiřík, David Hromádka, Jan Schejbal, Jaromír Kašpar, Miroslav Sochor, Dominik 
Franěk, Viktor Hudák, Ondřej Morávek, Tomáš Synek, Jiří Dostál, Martin Korelus, 
Radek Jedlička, David Koudelka, Ivan Janotka, Zbyněk Čech 
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Program zasedání 

1) Schválení zápisů z minulých zasedání 
2) Schválení nových stanov klubu STOH 
3) Schválení nových stanov klubu Pod-O-Lee 
4) Finální výsledky kontroly akcí Technická přestávka 2005 a 2006 
5) Poškozování klubu Silicon Hill představiteli klubů Orlík 
6) Další dění v SU 
7) Konference parlament@su 

 
Zasedání začalo v 19:09. Schůzi řídí člen centrály SU Luděk Vokáč, zapisovatel 
Stanislav Šmejkal. 
 
Přítomno je 20 z 24 delegátů. Neobsazeným delegátským místem je delegát 
za AS FA. 
Nepřítomni jsou zástupci AS FSv, AS FBMI, Rádia Akropolis a SH Germany. 
 
Martin Půlpitel čte usnesení 2/2006 a chce přidat bod na jednání. Stanislav 
Šmejkal upozorňuje na nemožnost přípravy na body dodané po termínu. Tomáš 
Synek upozorňuje podobný případ v prosinci - odvolání Martina Fialy, Zdeněk 
Horák odpovídá, že tenkrát byl na programu bod „Funkční období Martina Fialy“. 
 

1 Schválení zapisů z minulých zasedání (19:13) 

Materiály nebyly dodány, bod se přesouvá na příště. 
 

2 Schválení nových stanov klubu STOH (19:13) 

Adéla Chrastinová poslala na poslední schůzi návrh nových stanov, ale byly 
nejasnosti ohledně veřejnosti zápisů, takže bod byl přesunut na toto jednání. 
Diskuse se zúčastnili Petra Bendová, Adéla Chrastinová, Zdeněk Horák a Stanislav 
Šmejkal. Adéla Chrastinová na místě změnila spornou větu: 
„Složka dokumentů je umístěna na bezpečném místě v klubovně STOHu a je volně 
přístupná k nahlédnutí všem členům klubu.“ 
 
Hlasování o usnesení: 
„Studentský parlament schvaluje nové stanovy klubu STOlních Her.“ 
 Pro 14, proti 1, zdržel se 5 
 Usnesení bylo schváleno. 
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3 Schválení nových stanov klubu Pod-O-Lee (19:19) 

Klub Pod-O-Lee předložil nové stanovy s kosmetickými změnami. 
 
Hlasování o usnesení: 
„Studentský parlament schvaluje nové stanovy klubu Pod-O-Lee.“ 
 Pro 18, proti 0, zdržel se 2 
 Usnesení bylo schváleno. 
 

4 Finální výsledky kontroly akcí Technická přestávka 2005 
a 2006 (19:21) 

Kontrolní výbor Studentského parlamentu zkontroloval účtování akcí Technická 
přestávka za roky 2005 a 2006 na základě podnětu jednoho ze členů. Zdeněk 
Horák za kontrolní výbor představil výsledky kontroly. Na začátku se omluvil 
Petrovi Musilovi za chybu v průběžné zprávě. Luděk Vokáč rozdal delegátům 
závěrečnou zprávu kontrolního výboru. Nejdříve se projednával ročník 2005, 
protože odpovědná osoba – Petr Musil byl přítomen. Za ročník 2006 je 
odpovědnou osobou Ivan Janotka a ten prozatím nedorazil. 
 
David Hromádka se ptá na nestandardní vyúčtování. Petr Musil vysvětluje, proč 
nebyly přiznány některé příjmy. Nebyly přiznány příjmy od účastníků, za které platil 
ubytování rektorát ČVUT. Celkem jde o 11x 1.750 = 19.250,- Kč z celkového 
rozpočtu 250.000,- Kč. Petr Musil je toho názoru, že lidé, kterým platil ubytování 
rektorát, se oficiálně nezúčastnili akce Technická přestávka a přijeli na vlastní pěst. 
Proti tomu se ostře ohradil Stanislav Šmejkal, protože šlo mimo jiné i o něj, byl 
organizátorem akce a teď se dozvídá, že vlastně na Technické přestávce vůbec 
nebyl. Petr Musil si stěžuje, že je z něčeho obviňován. Účetnictví Technické 
přestávky 2005 musí být přeúčtování podle skutečnosti, zajistí účetní kancelář. 
 
Byla ukončena debata ke kontrole Technické přestávky 2005. 
 
Přerušeno projednávání bodu. Čeká se na Ivana Janotku. 
 
Během projednávání přišel Pavel Zelinka. 
Osob s hlasovacím právem: 21. 
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7 Konference parlament@su (19:45) 
Zdeněk Horák spravuje konferenci parlament@su. V konferenci jsou adresy 
konferencí, např. Silicon Hill a Pod-O-Lee. Je otázkou, zda mají konferenci odebírat 
pouze delegáti a jejich zástupci. Martin Půlpitel upozornil, že konferenci 
parlament@su odebírá 54 lidí. Diskuse se účastní Jan Gruber, Václav Vrba, Zdeněk 
Horák, Stanislav Šmejkal, Nina Vejsadová, Radek Šalomon, Martin Půlpitel, Ondrej 
Príšin, Jakub Nábělek, Pavel Zelinka a Luděk Vokáč. Nina upozorňuje, že kulturní 
kluby mají pouze tři delegátská místa, ač je osm kulturních klubů. 
 
Během projednávání odešel Bohumil Drápal. 
Osob s hlasovacím právem: 20. 
 
Hlasování o usnesení:  
„Členy konference parlament jsou jen prezident, centrála, předsedové 
klubů, delegáti a stálí zástupci delegátů. O členovi konference parlament 
mimo výše uvedený výčet rozhoduje Studentský parlament a to 
jednotlivě.“ 
 Pro 18, proti 0, zdržel se 2 
 Usnesení bylo schváleno. 
 
Hlasování o usnesení: 
„Do 30. 4. pošlou předsedové klubů do konference parlament jméno a 
email delegáta a zástupce delegáta.“ 
 Pro 20, proti 0, zdržel se 0 
 Usnesení bylo schváleno. 
  

4 Finální výsledky kontroly akcí Technická přestávka 2005 
a 2006 - pokračování (21:17) 

Odešel Radek Šalomon. 
Osob s hlasovacím právem: 19. 
 
Přišel Ivan Janotka a je možné probrat ročník 2006. Zdeněk Horák čte závěry 
kontrolního výboru. Ceny do soutěží ze SGS si rozdělili organizátoři. 
 
Odešel Martin Půlpitel. 
Osob s hlasovacím právem: 18. 
 
V současné době organizátoři Technické přestávky 2006 připravují další ročník bez 
souhlasu kteréhokoliv orgánu SU. Ivan Janotka vysvětluje, proč byly do účetnictví 
zahrnuty doklady, které nebyly výdaji projektu. Ivan Janotka nevěděl, že lze 
zaúčtovat benzín. 
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Odchází Tomáš Havryluk. 
Osob s hlasovacím právem: 17. 
 
Zdeněk Horák s ním již věc probral, ale organizátoři dosud nedodali požadované 
doklady k možnému zaúčtování. Petra Bendová upozornila na problémy, které má 
teď klub s účetnictvím. 
 
Odchází David Sýkora, přichází Bohumil Drápal. 
Osob s hlasovacím právem: 17. 
 
Diskuse o akcích SU a jejich fungování se zúčastnili téměř všichni přítomní. 
Stanislav Šmejkal nabídl, že zorganizuje seminář pro kluby o účtování akcí. 
 
Odchází Jan Gruber, přichází Martin Půlpitel. 
Odchází Zdeněk Horák, deleguje za sebe Michaelu Lejskovou,. 
Osob s hlasovacím právem: 17. 
 
Ondrej Príšin: Chcete Technickou přestávku mimo SU? Jsem pro symbolický trest. 
Stanislav Šmejkal: Technická přestávka vždy byla a je akce SU, mimo SU ji nelze 
dělat. 
Petra Bendová: Nikdo z organizátorů nepožádal vedení Hiking Clubu, že chce 
organizovat Technickou přestávku. A podle stanov Hiking Clubu musí každou akci 
klubu a tedy i Technickou přestávku schválit představenstvo klubu. 
Ivan Janotka: O schválení požádám po schválení Studentským parlamentem. 
Pavel Zelinka: Název Technická přestávka jsem vymyslel já a nesouhlasím s 
používáním mimo SU. 
Radek Šalomon: Je schopen Hiking Club akci Technická přestávka zorganizovat? 
Petra Bendová: Ano, Hiking Club je schopen akci zorganizovat. 
Ivan Janotka: My už uzavíráme smlouvy, např. o ubytování. 
Michaela Lejsková: Takže vy už s SU vůbec nepočítáte. 
Ondrej Príšin: Navrhuji, aby se dohodl Hiking Club s organizačním týmem Ivana 
Janotky. 
 
Přišel Bohumil Drápal a Tomáš Havryluk. 
Osob s hlasovacím právem: 19. 
 
Hlasování o usnesení: 
„Studentský parlament prohlašuje, že Technická přestávka byla a je akcí 
Studentské unie ČVUT. 
Studentský parlament vyzývá představenstvo klubu Hiking Club 
a organizační tým Ivana Janotky, aby se pokusili dohodnout 
do 30. 4. 2007 o způsobu organizace Technické přestávky.“ 
 Pro 19, proti 0, zdržel se 0 
 Usnesení bylo schváleno. 
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Přestávka od 21:25 do 21:39. 
 
Petra Bendová se ptá na dořešení kontroly, Stanislav Šmejkal upozorňuje na 
neaktivitu disciplinární komise. Václav Vrba, člen disciplinární komise upozorňuje 
na špatný předpis. Radek Šalomon navrhuje, ať jej disciplinární komise připraví 
nový. 
 
Odchází Lucie Weissová. 
Osob s hlasovacím právem: 18. 
 

5 Poškozování klubu Silicon Hill představiteli klubů Orlík 
(21:49) 

 
Stanislav Šmejkal na návrh Zbyňka Čecha bod stahuje. 
 

6 Další dění v SU (21:50) 
 
Proběhla debata k mailu zaslaném prezidentem firmám Trustica a Visual 
Connection. Ondrej Príšin chce k tomuto usnesení. Přidává se Jakub Nábělek. 
Gabriela Ferdová vysvětlila, že vyjádření prezidenta bude k dispozici, až to bude 
možné. Stanislav Šmejkal upozorňuje, že právní problém by měli nejdřív řešit 
právníci a teprve potom Studentský parlament. 
 
Stanislav Šmejkal informoval o mediální prezentaci otevření MS IT akademia 
na Strahově. Studentský parlament odměnil Jaroslava Kašpara potleskem. 
 
Michaela Lejsková informuje o akci AGM. 
 
Jakub Nábělek se ptá, proč prezident Fiala nezaplatil platbu ORSE a kdy bude 
k dispozici účetnictví SU. Padl dotaz, proč nemá ORSE web. Stanislav Šmejkal 
vysvětlil, že nedošlo k žádnému nezaplacení faktur ze strany SU, web ORSE bude 
do 15.5.2007 a účetnictví SU do 30.6.2007. Ondrej Príšin dotáhne vyhledání 
externích účetních firem. 
 
Martin Půlpitel si stěžuje, že pouze dva členové centrály nestíhají práci. 
 
Tomáš Havryluk řeší problémy s maily a spamem z domény .com 
 
Diskutovala se otázka odvolání Ondreje Príšina z centrály SU. Podle Ondreje 
Czenda rozhodl na základě názorových neshod. 
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Řeší se problém nájmu za rychtu, který zaplatil Silicon Hill na základě smlouvy, 
o které nikdo nevěděl kromě Martina Fialy, který ji podepsal. Počátkem roku přišla 
faktura a teprve tehdy se nové vedení SU a zástupci klubu Silicon Hill dozvěděli, 
že na to existuje smlouva. Martin Fiala ji podepsal bez vědomí vedení Silicon Hillu, 
vedení SiHi s.r.o. a v rozporu s usnesením Studentského parlamentu na dobu 
neurčitou. Dnes už je nájem vyřešen ke spokojenosti všech. 
 
Pavel Zelinka se ptá, zda bude za ČVUT kandidovat Gabriela Ferdová. 
 
Proběhla diskuse o vztazích s firmami. 
 

Zasedání bylo ukončeno ve 23:16. 

 

 


